
آغاز فعالیت   غیر رسمی کاندیداهای مجلس
ستادهاییدراستانهاتخلفاتانتخاباتیرارصدمیکنند

معاون سیاسی وزارت کشور گفت: اخبار زیادی به ما منعکس شده که در برخی 
شهرســتان ها فعالیت هایی در حال انجام اســت. برای همین وزارت کشــور و 
شــورای نگهبان باید دقت کنند تا خدای ناکرده برخی از این فرصت انتخابات 
سوءاستفاده نکنند. محمدحسین مقیمی با اشاره به وضعیت جبهه یکتا که اخیرا 
از ســوی اطرافیان احمدی نژاد راه اندازی شده اســت، عنوان کرد: این جبهه 
به دلیــل اینکه مجوز حزبی ندارد، اگر بخواهد در قالب یک تشــکل حزبی کار 
کند، اجازه فعالیت سیاسی را نخواهد داشت. آنها در صورتی که تمایل به انجام 
فعالیت سیاســی داشته باشند، می توانند ضمن ارائه درخواست خود بعد از طی 
مراحل قانونی از کمیسیون ماده 10 احزاب مجوزهای قانونی را دریافت کنند.

برخورد  با فعالیت سیاسی جبهه یکتا
وی افزود: اگر این تشکل سیاســی بخواهد در قالب حزب هر فعالیت سیاسی 
انجام دهد و مجوز نداشته باشد، حتما مراجع ذیربط برابر قانون، برخورد لازم را 
با آنها خواهند داشــت. معاون سیاسی وزارت کشور در پاسخ به این سوال که آیا 
آماری از مدیرانی که برای انتخابات استعفا داده اند، در دست دارید، گفت: آمار 
دقیقی نداریم چون این اســتعفاها در استان های مختلف کشور صورت گرفته 
است و بسیاری از آنها به وزارت کشور ارتباطی نداشت و از دیگر وزارتخانه ها بودند 

که آمار مربوط به آنها در اختیار وزارتخانه مربوط به خودشان است.

به آمار مدیرانی که از وزارت کشور استعفا دادند اضافه شد
وی افزود: البته برگه استیضاح مدیران دست خودشان است تا در زمان ثبت نام برای 
انتخابات مجلس آن را به مسئولان امر ارائه دهند. ما هم می توانیم بعد از سوال از 
وزاتخانه های آمارها را از آنها بگیریم و اعلام کنیم. ضمن اینکه در روزهای پایانی 
از میان مدیران وزارت کشــور به کسانی که از سمت خود استعفا دادند اضافه شد.

به زودی آمار مدیرانی را که استعفا دادند، اعلام می کنیم
مقیمی با بیان اینکه آمار کلی در مورد میزان استعفاها برای حضور در انتخابات 
را به زودی اعلام می کنیــم، گفت: مدیران مایل به حضور در انتخابات تا پایان 

ساعت اداری روز سوم تیرماه فرصت داشتند تا استعفای خود را اعلام کنند.

بازگشایی خانه احزاب مراحل پایانی خود را طی می کند
مقیمی با اشاره به بازگشایی مجمع عمومی خانه احزاب عنوان کرد: مراحل آخر 
کار خانه احزاب باقی مانده است. پیش از این با برگزاری مجمع فوق العاده اعضای 
خانه احزاب اساس نامه خود را اصلاح کردند و آن را به کمیسیون ماده 10 احزاب 
فرستادند در این کمیسیون روی اساسنامه اصلاحاتی انجام شد و هم اکنون باید با 
اساسنامه جدید شورای مرکزی خانه احزاب را انتخاب کنند. ما هم به موقع محل 
لازم را به شــورای مرکزی خانه احزاب تحویل می دهیم. وی در خصوص آخرین 
وضعیت قانون احزاب خاطرنشان کرد: مجلس در این رابطه طرحی را تهیه کرده 
بود و دولت نیز به دنبال تهیــه لایحه ای در این ارتباط بود اما چون زمان زیادی از 
تهیه طرح اولیه گذشته بود مجلس بررسی همان طرح را به جریان انداخت. مقیمی 
افزود: با این وجود مجلس یک تنفس یک ماهه داد تا وزارت کشور لایحه خود را در 
این ارتباط تهیه کند. اما در این زمان اندک این کار شدنی نبود برای همین وزارت 
کشــور نظرات خود را به طراحان این طرح داد تا نظــرات دولت نیز در آن مندرج 
شود لذا در طرح فعلی درصدی از نظرات وزارت کشور نیز لحاظ شده است اگرچه 
برخی مواردی که مدنظر ما بود و فقدان آنها هم اکنون مورد ایراد برخی نمایندگان 
احزاب قرار گرفته است، از ابتدا در طرح پیشنهادی وزارت کشور لحاظ شده بود اما 
طرح فعلی با اصلاحاتی که روی انجام شد در مجلس به تصویب رسید و به شورای 
نگهبان رفت و ایراداتی به آن وارد شد بنابراین باید این ایرادات رفع شود تا شورای 

نگهبان دوباره نظر خود را در مورد این طرح اعلام کند.

ستادهایی در استان ها تخلفات انتخاباتی را رصد می کنند
رئیس ستاد انتخابات کشور با اشاره به انتخابات دهمین دوره مجلس اسلامی 
و اقداماتی که از سوی وزارت کشور برای برخورد با تخلفات انتخاباتی صورت 
گرفته اســت، گفت: در ایــن رابطه مــا از هم اکنون اقدامــات لازم را انجام 
می دهیم و با تامین نیازهای انتخاباتی، امکانات و تجهیزات را آماده ســازی 
می کنیــم. در ارتباط بــا تبلیغات زودهنگام نیز ســتادهای ما در اســتان ها و 
شهرســتان ها این موضــوع را رصد می کنند و در حــال جمع آوری اطلاعات 

لازم هستند.

برخی به شکل غیررسمی فعالیت  های خود را آغاز کردند
وی با تاکید بر اینکه در آســتانه انتخابات بایــد نظارت های ما بیش تر و دقیق تر 
شــود، گفت: بسیاری از افراد از هم اکنون به شــکل غیررسمی فعالیت  خود را 
برای انتخابات آغاز کردند در حالیکه این خلاف قانون اســت و اگر موردی در 
این خصوص به ما منعکس شود، حتما بدون اغماض با آنها برخورد خواهد شد.

تخلفات انتخاباتی به ما منعکس شده است
معاون سیاســی وزارت کشــور تصریح کرد: این روزهــای گزارش های زیادی 
در مورد تخلفات انتخاباتی و فعالیت های متفاوتی که در حال انجام اســت، به 
دست ما می رسد اما برخورد با این افراد مستلزم آن است که صحت و سقم این 
گزارش ها نیز مورد تایید قرار گیرد. تاکنون گزارشی از برخورد با تخلفات انتخاباتی 
به ما ارائه نشــده است. وی افزود: اخبار زیادی به ما منعکس شده که در برخی 
شهرســتان ها فعالیت هایی در حال انجام اســت. برای همین وزارت کشــور و 
شــورای نگهبان باید دقت کنند تا خدای ناکرده برخی از این فرصت انتخابات 

سوءاستفاده نکنند.

ایران هیچ مستشار نظامی در یمن ندارد
معاون عربی و آفریقا وزارت خارجه کشورمان تاکید کرد: جمهوری اسلامی ایران هیچ مستشار نظامی 
در یمن ندارد.حسین امیرعبداللهیان در مورد ادعای شبکه تلویزیونی العربیه مبنی بر کشته شدن 
چند کارشناس نظامی ایرانی در یمن گفت: جمهوری اسلامی ایران هیچ مستشار نظامی در 
یمن ندارد. وی ادامه داد: صرفا سفارت ایران در صنعا دارای فعالیت آشکار و رسمی است. این 
دیپلمات کشورمان در بخش دیگری از گفت وگوی خود با اشاره به ادامه حملات نظامی عربستان 
به یمن و محاصره آن منطقه اظهار کرد: تداوم محاصره انسانی، ایجاد فاجعه انسانی 

و جنایت جنگی علیه مردم بی دفاع یمن هیچ توجیهی ندارد.

مجلس وارد بازداشت های سیاسی نمی شود
علی مطهری گفت:در ارتباط با بازداشت ها که جنبه سیاسی و امنیتی پیدا می کند، باید با 

مقامات امنیتی و قوه قضایی صحبت شــود. پیشنهاد من این است که در این جور موارد 
مجلس بهترین پناهگاه است و باید ورود پیدا کند.علی مطهری گفت: اگر  فعالان حرف 

هایشان را بزنند، بهتر از این اســت که خواسته هایشان امکان بروز پیدا نکند و این 
امر منشا اقدامات پنهانی شود. نماینده مردم تهران در مجلس اضافه کرد: 

ولی متاســفانه مجلس ما اساسا وارد این گونه مسائل نمی شود و این 
یک نقطه ضعف برای مجلس ما محسوب می شود.

برخینمایندگانمجلسیارانهمیگیرند
رییس کمیســیون صنایع مجلــس با بیان 
اینکــه تاکنون تاکنــون یک ریــال یارانه و 
کوپــن دریافــت نکــرده ام، گفــت: برخی 
 نمایندگان مجلس و مدیران همچنان یارانه 

می گیرند.
رجب رحمانی در پاسخ به اینکه آیا نمایندگان 

مجلس در لیســت دریافت یارانه هســتند، افزود: نمایندگانــی که در دوره 
هشــتم نیز حضور داشــته اند اقدام به ثبت نام مجــدد در طرح هدفمندی 

یارانه نکرده اند.
وی ادامه داد: اما برخی از نمایندگانی که برای نخستین بار نماینده مجلس 

شده اند، در لیست هدفمندی یارانه ها هستند و همچنان یارانه می گیرند.
رحمانی بیان کرد: نمایندگان باید از لیست دریافت حذف شوند و باید به زودی 

قانون حذف یارانه بگیران ثروتمند اجرا شود.

قطعیشدنائتلافپایداریباایثارگران
حجت الاسلام مرتضی آقاتهرانی دبیرکل 
جبهــه پایــداری در گفت وگو بــا فارس با 
اشــاره به برگزاری جلســات متعدد جبهه 
متبوعــش بــرای رســیدن بــه وحدت و 
انســجام زیر نظر جامعتین گفت: نشست 
سه جانبه حزب موتلفه اسلامی، جمعیت 

ایثارگران و جبهه پایداری ســه شــنبه هفته گذشــته )9 تیرماه( در دفتر 
ایــن جبهه برگزار شــد.وی افزود: در این نشســت حاضرین براســاس 
چارچوب های توافق شــده، برآن شــدند تا ســاز و کار حقوقی و سیاسی 
ائتلاف حداکثری هرچه سریعتر شــکل گیرد.دبیرکل جبهه پایداری در 
ادامه به دیدار با رئیس جامعه مدرسین اشــاره و خاطرنشان کرد: دیدار 
این سه تشکل سیاسی با رئیس جامعه مدرسین بعد از ماه مبارک رمضان 

برگزار خواهد شد.

عارف:هر290نفرماسرلیستهستند
محمدرضا عارف درباره انجــام رایزنی ها با 
شــورای هماهنگی جبهه اصلاحات برای 
چگونگــی ورود به انتخابــات دهمین دوره 
مجلس شــورای اســلامی اظهار داشت: 
آنچه که مسلم اســت اینکه در حال حاضر 
اصلاح طلبان بــرای ورود به انتخابات وارد 

مصادیق نمی شوند. عارف در پاســخ به اینکه آیا تاکنون شورای هماهنگی 
جبهه اصلاحات با خود وی برای ورود به انتخابات مجلس رایزنی داشــته 
است،گفت: مذاکره نداشتیم چون یکی هســتیم .عارف در پاسخ به اینکه 
آیا برای سرلیســت شدن تاکنون با وی صحبت شــده یا خیر؟ گفت:کسی 
نیســت که صحبت کند؟ ما خودمان هستیم و ما بارها گفتیم که انشالله هر 
290 نفر ما سرلیست هستند و در این شرایط زمانی وارد مصداق نمی شویم

نیروهای نظامی ما ناموس ما هستند.

آغازشناسایینامزدهایاصلاحطلبان
نماینده اصلاح طلب مجلــس با بیان اینکه 
فعالیــت انتخاباتــی اصلاح طلبــان برای 
شناسایی نامزدهای انتخابات مجلس آغاز 
شــده، گفت که از وفــاق و فهرســت واحد 
اســتقبال می کنیم.به نوشته فارس علیرضا 
تابش نماینده مردم اردکان در مجلس شورای 

اسلامی در پاسخ به سوالی درباره نحوه چگونگی فعالیت اصلاح طلبان برای 
انتخابات آتی مجلس گفت: اعضا، جناح هــا و انجمن های اصلاح طلبان 
مختارند که خودشان فعالیت های انتخاباتی را در سطوح مختلف آغاز کرده و 
در شناسایی و معرفی کاندیداهایشان اختیار دارند.وی افزود: البته ما از وفاق 
و فهرست واحد استقبال می کنیم، اما اگر معدودی هم خارج از این فهرست 

وارد عرصه انتخابات بشوند اهمیت چندانی ندارد.

احمدینژاددرجریانفسادهابود
یــک نماینــده مجلــس اعتقــاد دارد که 
احمدی نژاد در جریان فســادهای دولت 
الاســلام حســین  اســت.حجت  بــوده 
ســبحانی نیا ،عضو فراکســیون رهروان 
ولایت مجلس شورای اســلامی در مورد 
فســادهای اقتصادی مسئولان در دولت 

احمــدی نژادگفت:باید دســتگاه قضا به همه این موارد رســیدگی کند و 
افــرادی که در دولت قبل از بیت المال برداشــت کردند و به پرونده های 
اقتصادی که به سرنوشت بیت المال و دستگاه قضا برمی گردد رسیدگی 
کنند .مگر می شود در دولت مســائلی اتفاق بیفتد خیلی افراد بدانند ولی 
به ریس دولت و احمدی نزاد این مسائل و برداشت ها منتقل نشود ،قطعا 

وی در جریان بوده است.

منتقدانمذاکراتاستغفارکنند
فراکســیون  مرکــزی  شــورای  عضــو 
اصولگرایان رهروان ولایت با انتقاد از فضای 
تخریب علیه تیم مذاکره کننده گفت: هیچ 
کجای دنیا تیم خــود را تضعیف نمی کنند. 
آنها خــون دل می خورند و برخــی به جای 
اینکه از مردم بخواهند برای تیم دعا کنند با 

نگاه سیاسی آنها را تخریب می کنند.غلامعلی جعفرزاده ایمن آبادی گفت: 
کســانی که باب انتقاد از تیم مذاکره کننده را بــا وجود حمایت های رهبری 
شروع کردند، بعضا از دایره انصاف خارج شدند.وی با اشاره به انتقادهای اخیر  
لاریجانی از منتقدان مذاکرات هسته ای گفت: انتقادها لاریجانی درست 
و به موقع بود و افرادی که در کشور به این شدت به تیم مذاکره کننده حمله 

می کنند و ازلفظ خائن استفاده می کنند باید استغفار کنند.

چرامسوولانبهماجرایدکلهابیتوجهاند
محمد علی ابطحی از فعالان اصلاح طلب در صفحه اینســتاگرام خود نوشــت:این 
ماجرای ناپدید شــدن پول دکل نفتی، در بین مردم خیلی گســترده مطرح است. کلی 
مطلب جدی و شــعر و لطیفه در مورد آن تولید شده است. مفامات حکومتی هم وجود 
آن را تاییــد کرده اند. اما این قدر بی اعتنایی به افکار عمومی فراگیر شــده که در مورد 
چنین اتفاق مهم و مطرحی، مســئولان قضایی برای پیگیری و یا مسئولان اجرایی و 
یا نماینگانی مجلس، با آن همه دلواپس کســی در مــورد پیگیری آن توضیج جدی به 
مردم نمی دهد. درســت است که تعداد اختلاســهای دولت پاکدامنان آن قدر زیاد شده که شــنیدن هرچیزی با هر 
مقدار اختلاســی برای مردم عادی شده، اما بی توجهیی به افکار عمومی و عدم فعال بودن مدیران قضایی و اجرایی 
و تقنینی در امر گزارش دهی از پیگیری های انجام شــده، در ذهن ها می نشــاند که یا احتمالا همه همدســت بوده 
انــد و یا آن قدر غرور و تبختر آن هارا گرفته که افکار عمومبی برایشــان بی اهمیت اســت . این برای حکومت از خود 
اختلاس ها خطرناک تر است. هر نوع شایعه هم در جامعه قطعی تلقی می شود.بی توجه شدن واحساس نیاز نکردن 
به توضیح به افکار عمومی، از آن حکومت های دیکتاتوری است که گمان میکنند نیازی به مردمشان ندارند و معمولا 

عاقبت های بدی دارند.

نهادعالیاصلاحطلبانراقوچانیساخت
موســوی لاری گفت: من هم برای آقای روحانی و هسته اصلی اطراف ایشان ازجمله 
آقای تــرکان عنوان اصلاح طلبی را مناســب نمی دانم چون خودشــان هم مدعی آن 
نیستند. همه حرف من این است که جریان عظیم اصلاح طلبی که عقبه اصلی دولت 
را تشکیل داده اند و نیروهای نزدیک به آقای روحانی در نقطه ای به نام »اصلاح طلبی 
اعتدال گرایانه« تلاقی پیدا کرده اند یعنی گفتمان اصلاحات، مشی اعتدال گرایی. آقای 
ترکان هم در همین نقطه با اصلاح طلبان تلاقی پیدا می کند چیزی تحت عنوان نهاد 
عالی اصلاح طلبان وجود ندارد. جمعی از کنشگران سیاسی که هم به اصلاح طلبی و هم به اعتدال گرایی اعتقاد دارند، 
با تنوعی که شما هم از آن مطلع هستید، در جلسه ای جمع شده اند تا درباره پروژه انتخابات تبادل نظر کنند.این جلسه 
به دعوت رئیس دولت اصلاحات و با هدف تبادل نظر و بررســی شرایط تشکیل شد. تاکنون دو جلسه هم تشکیل شده 
است. عنوان »نهاد عالی« هم بیشتر ناشــی از اصلاحات ژورنالیستی محمد قوچانی است و خیلی ربطی به جلسه ای 
که تشکیل شــد، ندارد.این جلسات مستمر نیستند بلکه بنا به اقتضاء ممکن اســت تشکیل شود. مبنای این جلسات 
این است که اصلاح طلبان علاقه مند هستند که با هم در مســیر اصلاحات حرکت کنند. ممکن است در طول مسیر 

سوالاتی پیش بیاید یا نیاز به هماهنگی بیشتری باشد. 

آمادگیوزیراحمدینژاد
برایمناظرهباوزیرروحانی

انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه امیرکبیر طی 
دو نامه به کامران دانشــجو وزیــر علوم دولت دهم و 
محمد فرهادی وزیر علوم دولت یازدهم درخواســت 
کرد که برای محک ســنجش صداقــت طرفین در 
محیطی شفاف برای بررسی مشکلات دانشجویان 
بورســیه به مناظره بپردازند.کامران دانشجو پس از 
گذشت دو روز به نامه پاســخ داد و مناظره را پذیرفت 

اما فرهادی همچنان سکوت کرده است.

علتسفرنهاوندیانبهوین
نهاوندیان کــه پیش از ایــن در دوره ی ریاســت علی 
لاریجانی بر تیم مذاکره کننده هسته ای ایران، نقش 
پیام آوری ویژه را ایفا می کرد و شخصا به آمریکا سفر کرد 
تا درگوشی های رئیس تیم هسته ای را به محمدجواد 
ظریف ،کــه نماینده وقت ایران در ســازمان ملل بود، 
انتقــال دهد، امروز ظاهرا بازهــم حامل پیامی مهم از 
جانب پایتخت برای ظریف است.شنیده ها حاکی از آن 
است که نهاوندیان حامل توصیه هایی از سوی تهران 
در رابطه با مسئله تحریم ها است. همچنین برخی منابع 
دیگر معتقدنــد حضور نهاوندیان مربــوط به مدیریت 

شرایط پس از مذاکرات و توافق است.

تنها4استاندسترسی
مناسببهاینترنتدارند

جدیدتریــن آمــار از وضعیت دسترســی بــه فناوری 
اطلاعات و ارتباطات در ایران نشــان می دهد که 2۵ 
میلیون نفر کاربر اینترنت هستند و 1۵ استان کشور در 
وضعیت نامناسبی از نظر دسترسی به شاخص های 
ارتباطی قرار دارند. در اســتان سیستان و بلوچستان 
به عنوان محروم ترین اســتان در توسعه فاوا، میزان 
دسترسی به تلفن ثابت ۸2 درصد، اینترنت 1۸.9 درصد 
و رایانه 22.۸ درصد است. پایش جامعه اطلاعاتی ایران 
طبق شاخص های اتحادیه جهانی مخابرات حاکی از 
آن است که تنها ۴ استان کشور در وضعیت خوب به سر 
می برند. 12 استان از نظر دسترسی به شاخص های 
فاوا در وضعیت متوسط و 1۵ استان باقی مانده نیز در 

وضعیت ضعیف قرار دارند.

تعیینزمانجشنهستهای
ازسویزیباکلام

صــادق زیبــاکلام امــروز شــنبه 13/۴/9۴ طــی 
یادداشــتی در روزنامــه آفتاب یزد نوشــت: در مورد 
مذاکرات هســته ای که این روزها در وین در جریان 
اســت به نظر می رســد تقریبا تمام موضوعات مورد 
اختلاف، از ســر راه برداشــته شده و نســبت به آنها 
توافق صورت گرفته اســت. در واقــع در حال حاضر 
در خصوص اینکه نطنز چگونه بایــد کار کند، برای 
فردو چه تصمیماتی باید گرفته شــود، میزان ذخایر 
اورانیوم 20 درصــد ایران چه قدر باید باشــد، حجم 
اورانیوم 3 درصد غنی شده در ایران چه میزان باشد ، 
سانتریفیوژها چه تعداد در توافق ذکر شود ،تحقیقات 
و توســعه ســانتریفیوژها در برنامه  هسته ای ایران بر 
چه اساسی باشــد و ... تصمیمات و توافقاتی صورت 
گرفته اســت. البته این نکته را نباید در ذهن دور نگه 
داشت که به هیچ وجه این تصمیمات و توافقات ساده 
و آسان به دســت نیامده بلکه حاصل صد ها ساعت 
مذاکره بوده است. وی در ادامه یادداشتش نوشته: 
»براین اساس به مردم ایران پیشنهاد می دهم خود را 
از هم اکنون برای جشن هسته ای در عید فطر آماده 

کنند. ان شاءالله. «

علیخانیرقمدستمزدشرا
اعلامکرد

احســان علیخانی مجری برنامه ی »ماه عســل« به 
مطالب مطرح شــده در مورد این برنامه پاســخ داد و 
رقم دقیق دســتمزدش را اعلام کرد.او در برنامه ی 
جمعه شــب »ماه عســل« وقتی از میهمانش پرسید 
که میزان درآمدش چقدر اســت؟ با این گفته مواجه 
شد: »درآمد کشــاورزی و دامداری زیاد است. حالا 
اجازه بدهید من از شما بپرســم که درآمد شما چقدر 
است؟ خصوصا آن که در این روزها در فضای مجازی 
و در رسانه ها هم زیاد در مورد دستمزد شما صحبت 
شده اســت.«علیخانی گفت که در طول سال فقط 
برنامه ی »ماه عســل« را اجرا می کنــد و کار دیگری 
نــدارد و برای ایــن برنامه هم رقــم دریافتی اش ۴۵ 

میلیون تومان است.

خبرنامه
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